
Α Π Ο Σ Π Α Σ Μ Α 
Από το υπ’ αριθ. 21/2004 πρακτικό συνεδρίασης 
του Δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου Βέροιας 

 
Αρ. απόφ. 774/2004 
                                                      

Π ε ρ ί λ η ψ η 
Καθορισμός ειδικοτήτων των επιδοτούμενων 
θέσεων μερικής απασχόλησης και συγκρότηση 
τριμελούς επιτροπής επιλογής προσωπικού. 

 
       Σήμερα 22 Νοεμβρίου του έτους 2004 ημέρα της εβδομάδας Δευτέρα και 
ώρα 20:00 συνήλθε σε τακτική συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο στην αίθουσα 
συνεδριάσεων του Δημοτικού Συμβουλίου Βέροιας, Μητροπόλεως 46, στο 
Δημαρχείο, ύστερα από την με ημερομηνία 18-11-2004 γραπτή πρόσκληση του 
Προέδρου που δόθηκε σ’ όλους τους Συμβούλους, τους Δημαρχιακούς  Παρέδρους 
και στον Δήμαρχο σύμφωνα με τα άρθρα 94, 108 & 119  του Π.Δ. 410/95 (Δ.Κ.Κ.) 
και 8 του Ν. 2539/97. 
 Αφού διαπιστώθηκε  ότι παραβρίσκεται  ο Δήμαρχος και ότι υπάρχει νόμιμη 
απαρτία αφού επί συνόλου 31 μελών βρέθηκαν παρόντα  29 μέλη. 
          Παρόντες                                            Aπόντες                            Παρόντες  Δημαρχιακοί  

                                                                                                           Πάρεδροι                                                                                                   
1. Χ. Γεωργιάδης Α. Παπαστεργίου Π. Ποταμόπουλος 
2. Α. Γκαμπέσης Η. Σοφιανίδης  
3. Β. Γιαννουλάκης    
4. Σ.  Παναγιωτίδης    
5. Ι. Καλαϊτζίδης   Απόντες Δημαρχιακοί 
6. Ν. Κεχαγιόγλου   Πάρεδροι 
7. Ε. Δημούλα-Πετρίδη   -------- 
8. Ε. Γουναράς   Π. Πιτούλιας 
9. Ι. Ακριβόπουλος   Γ. Μανακούλης 

10. Μ. Τσαμήτρου-Καραχατζή   Κ. Μιχαηλίδης 
11. Θ.  Σιδηρόπουλος    
12. Γ. Τροχόπουλος ΣΗΜΕΙΩΣΗ: 1) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 765/2004 
13. Χ. Τζήκα-Μπατσαρά απόφασης αποχώρησε ο κ. Γ. Ορφανίδης. 

2) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 767/2004 απόφασης 
προσήλθε ο κ. Γ. Ορφανίδης και αποχώρησε ο κ. Χ. 
Γεωργιάδης. 
3) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 769/2004 απόφασης 
αποχώρησε ο κ. Ι. Κουρουζίδης. 
4) Κατά  τη  συζήτηση της υπ’ αριθ. 771/2004 απόφασης 
αποχώρησαν οι κ.κ. Ι. Καλαϊτζίδης, Σ. Κρομμύδας, Γ. 
Μιχαηλίδης. 
5) Κατά  τη  συζήτηση της υπ’ αριθ.772/2004 απόφασης 

14. Μ. Σακαλής 
15. Χ. Φουρνιάδης 
16. Χ. Ντόβας 
17. Σ. Κρομμύδας 
18. Β. Ρήσσου 
19. Κ. Χιονίδης 
20. Χ. Ουσουλτζόγλου-Γεωργιάδου 
21. Ι. Κουρουζίδης αποχώρησαν οι κ.κ. Α. Γκαμπέσης, Α. Δελαβερίδης. 

5) Κατά  τη  συζήτηση της υπ’ αριθ. 773/2004 απόφασης 
προσήλθαν οι κ.κ. Α. Γκαμπέσης, Ι. Καλαϊτζίδης, Γ. 
Μιχαηλίδης, Κ. Πουλασουχίδης. 
6) Κατά  τη  συζήτηση της υπ’ αριθ. 774/2004 απόφασης 
προσήλθαν οι κ.κ. Χ. Γεωργιάδης, Σ. Κρομμύδας, Μ. 
Γαβρίδης και αποχώρησε ο κ. Σ. Μηλιόπουλος. 
7) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 775/2004 απόφασης 
αποχώρησε ο κ. Δ. Δάσκαλος. 
8) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 783/2004 απόφασης 
προσήλθε ο κ. Δ. Δάσκαλος. 
9) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 784/2004 απόφασης 
αποχώρησε ο κ. Γ. Μιχαηλίδης. 
10) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 798/2004 απόφασης 
προσήλθε ο κ. Γ. Μιχαηλίδης και αποχώρησε ο κ. Γ. 
Ορφανίδης. 
11) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 801/2004 απόφασης 
αποχώρησε ο κ. Γ. Μιχαηλίδης. 

22. Μ. Γαβρίδης 
23. Δ. Δάσκαλος 
24. Α. Δελαβερίδης 
25. Γ. Μιχαηλίδης 
26. Σ. Μηλιόπουλος 
27. Κ. Πουλασουχίδης 
28. Α. Τσιάρας 
29. Γ. Ορφανίδης 



 
 

Στη συνέχεια ο πρόεδρος εισηγούμενος το 9ο θέμα της ημερήσιας διάταξης 
έθεσε υπόψη του συμβουλίου το από 12-11-2004 εισηγητικό σημείωμα του 
Δημάρχου, που έχει ως εξής: 

Με  την αριθ.540/2004 απόφαση του Δημοτικού Συμβουλίου Βέροιας 
εγκρίθηκε η υποβολή του  Επιχειρησιακού Σχεδίου Δράσης  για την ένταξη του 
Δήμου μας και Νομικών του Προσώπων, στο Πρόγραμμα της Μερικής Απασχόλησης 
συνολικά 177 ατόμων διαφόρων ειδικοτήτων. 

 
 Με την αρ. 53159/18-10-2004  απόφαση της Τριμελούς Επιτροπής του 
άρθρου 5 του ν. 3250/04 (σχετικό το με αρ. ΤΤ 53342/19-10-2004 έγγραφο του 
ΥΠ.ΕΣ.Δ.Δ.Α.), εγκρίθηκε το ανωτέρω επιχειρησιακό σχέδιο με την επιδότηση 60 
θέσεων μερικώς απασχολούμενου προσωπικού.       

Η διαδικασία προκήρυξης και πρόσληψης προσωπικού για την κάλυψη των 
παραπάνω επιδοτούμενων θέσεων καθορίζεται με την αρ.52769/18-10-2004 
Υπουργική Απόφαση (ΦΕΚ 1557/Β/18-10-2004) «Καθορισμός τρόπου και 
διαδικασίας πρόσληψης προσωπικού μερικής απασχόλησης», τηρουμένων των όρων 
και προϋποθέσεων που θέτει ο ν.3250/2004 (ΦΕΚ 124/Α/7-7-2004) « Μερική 
απασχόληση στο Δημόσιο, στους Ο.Τ.Α  και στα νομικά πρόσωπα δημοσίου 
δικαίου».  

Στην ανωτέρω υπουργική απόφαση μεταξύ των άλλων προβλέπεται και η 
συγκρότηση 3μελούς επιτροπής επιλογής των υποψηφίων για πρόσληψη 
αποτελούμενης από υπαλλήλους του Δήμου κατά προτίμηση ΠΕ (και σε περίπτωση που ο 
αριθμός των υπηρετούντων υπαλλήλων δεν επαρκεί, μπορεί να ορίζεται ως μέλος αιρετό όργανο).   

 Ύστερα από τα πιο πάνω παρακαλείται το Δημοτικό Συμβούλιο: 
Α) Να καθορίσει τις ειδικότητες των 60 επιδοτούμενων θέσεων μερικής 

απασχόλησης σύμφωνα με τις ανάγκες του Δήμου Βέροιας και των Νομικών του 
Προσώπων ως εξής : 

  
 

Φορέας Υλοποίησης Δράσεων προγραμμάτων μερικής απασχόλησης :  Δήμος 
Βέροιας  

Φορέας απασχόλησης Ειδικότητα Αρ. 
ατόμων   

Δήμος Βέροιας  

Διοικητικοί υπάλληλοι (ΔΕ) 
 

3 
Οδηγοί αυτοκινήτων (ΔΕ)  
 

6 
Χειριστές μηχανημάτων έργων (ΔΕ)  
 

1 
Ηλεκτρολόγοι Εγκαταστάσεων (ΔΕ) 1 
Εργάτες ανειδίκευτοι (ΥΕ) 10 

Φύλακες σχολικών κτιρίων (ΥΕ) 12 
 

Δημοτική Επιχείρηση Τοπικής 
Πολιτιστικής Ανάπτυξης 

Ψυχολόγοι (ΠΕ) 2 
Κοινωνικοί λειτουργοί (ΤΕ) 2 

Εργοθεραπευτές (ΤΕ) 1 
Οδηγοί αυτοκινήτων (ΔΕ)  
 

1 

Καθαρίστριες (ΥΕ) 2 
 



 

Κέντρο Μέριμνας Ατόμων με Ειδικές Δεξιότητες 
Γυμναστές – ειδίκευση σε θεραπευτική 
 γυμναστική (ΠΕ) 1 
Καθαρίστριες (ΥΕ) 
 

1 
 

Βρεφονηπιακοί και Παιδικοί 
Σταθμοί   

Νηπιαγωγοί (ΠΕ)  2 

Βρεφονηπιοκόμοι (ΤΕ) 4 
Διοικητικοί υπάλληλοι (ΔΕ) 
 

1 
Καθαρίστριες (ΥΕ) 2 

 

Κ.Α.Π.Η. Δήμου Βέροιας 

Κοινωνικοί λειτουργοί (TΕ) 1 

Φυσιοθεραπευτές (ΤΕ) 2 

Νοσηλευτές (ΤΕ) 1 
Βοηθοί Νοσηλευτές (ΔΕ) 2 

Καθαρίστριες (ΥΕ) 2 
 

Σύνολο ατόμων  60 
 

Β)Να ορίσει τα μέλη της επιτροπής επιλογής του ανωτέρω προσωπικού. 
 Και  κάλεσε  το συμβούλιο ν’ αποφασίσει σχετικά. 

Δήμαρχος: Όπως είναι γνωστό, το Δημ. Συμβούλιο με απόφασή του 
προγενέστερη είχε προτείνει στο Υπουργείο Εσωτερικών θέσεις για τη μερική 
απασχόληση, όπως είχε ψηφιστεί με τον νόμο 3250/7 Ιουλίου 2004. Οι θέσεις που 
είχαμε προτείνει τότε για διάφορες ειδικότητες ήταν 177, πριν λίγο καιρό και 
συγκεκριμένα στις 18.10.04 εγκρίθηκαν από την τριμελή επιτροπή του υπουργείου 
Εσωτερικών 60 θέσεις μερικής απασχόλησης για τον Δήμο μας.  

Επειδή πρέπει μέχρι τέλος του έτους να προκηρύξουμε αυτές τις θέσεις που 
είναι για 18 μήνες με επιδότηση 7.000,00 ευρώ για τον κάθε εργαζόμενο και για 
τετράωρη εργασία, ύστερα από συνεργασία και με τις δημοτικές επιχειρήσεις και τα 
νομικά πρόσωπα, καταλήξαμε στην εξής κατανομή: Για τον Δήμο της Βέροιας 3 
διοικητικούς υπαλλήλους Δ.Ε., 6 οδηγούς αυτοκινήτων, 1 χειριστή μηχανημάτων 
έργων, 1 ηλεκτρολόγο εγκαταστάσεων, 10 εργάτες ανειδίκευτους, 12 φύλακες 
σχολικών κτιρίων. Για την ΔΕΤΟΠΟΚΑ: 2 θέσεις ψυχολόγων Π.Ε., 2 θέσεις 
κοινωνικών λειτουργών Τ.Ε., 1 εργοθεραπευτών Τ.Ε., 1 οδηγών αυτοκινήτων και 2 
καθαρίστριες. Για το Κέντρο Μέριμνας Ατόμων με Ειδικές Ανάγκες: 1 θέση 
γυμναστή με ειδίκευση στα άτομα με ειδικές ανάγκες, 1 θέση καθαρίστριας. Για τους 
Παιδικούς και Βρεφονηπιακούς Σταθμούς: 2 θέσεις νηπιαγωγών Π.Ε., 4 
βρεφονηπιοκόμων, 1 διοικητικός υπάλληλος, 2 καθαρίστριες. Για τα ΚΑΠΗ του 
Δήμου: 1 θέση κοινωνικού λειτουργού Τ.Ε., 2 θέσεις φυσιοθεραπευτών Τ.Ε., 1 
νοσηλευτών Τ.Ε., 2 θέσεις βοηθών νοσηλευτών Δ.Ε., 2 καθαρίστριες και σύνολο 60 
θέσεις.  

Εισηγούμαι κε Πρόεδρε την έγκριση αυτών των θέσεων, όπως τις ανέγνωσα 
και τον καταρτισμό τριμελούς επιτροπής προκειμένου να διεξαγάγει τον διαγωνισμό 
και να κάνει την επιλογή του προσωπικού, ύστερα από δημόσια προκήρυξη που θα 
γίνει στον τοπικό Τύπο και η οποία επιτροπή προτείνω να αποτελείται από τον Γενικό 
Γραμματέα του Δήμου κ. Απόστολο Ιωσηφίδη, τον διευθυντή διοικητικών υπηρεσιών 
κ. Κινικλή και τον διευθυντή της δ/νσης περιβάλλοντος κ. Νίκο Παλουκίδη. 

Πρόεδρος: Ερωτήσεις. 
Πουλασουχίδης: Καταρχήν κε Δήμαρχε ήθελα να ρωτήσω τι έγιναν οι 

μεγάλες κουβέντες που λέγατε στην προηγούμενη κυβέρνηση ότι εσείς δεν 
μπορούσατε να το αφήσετε έτσι κι ότι θα μας εγκρίνουν περισσότερες θέσεις. Ποιες 
είναι οι υπηρεσίες κοινωνικού χαρακτήρα που θα προσφέρουν οι διοικητικοί 



υπάλληλοι, οι οδηγοί αυτοκινήτων, οι χειριστές μηχανημάτων και οι ανειδίκευτοι 
εργάτες στον Δήμο Βέροιας; Τι γίνεται με τους σχολικούς τροχονόμους; Δεν είναι 
ειδικότητα που μπορεί να καλυφθεί μέσα απ΄ αυτή τη δράση και ταιριάζει στο ωράριο 
και στους χρόνους απασχόλησης; Μήπως ο Δήμος που απορροφά πάνω από τις μισές 
θέσεις που εγκρίθηκαν προφανώς για να αντιμετωπίσει θέματα άμεσης ανάγκης 
βέβαια αλλά πλην όμως έξω από κατ΄ εξοχήν προσφορά υπηρεσιών κοινωνικού 
χαρακτήρα σε βάρος των νομικών προσώπων που μπορούν να προσφέρουν αυτές τις 
υπηρεσίες; Υπάρχει επιχειρησιακό σχέδιο από πλευράς Δήμου όσον αφορά δράσεις 
κοινωνικού χαρακτήρα που μπορούν ν΄ αντιμετωπιστούν μ΄ αυτή τη λύση που δίνει ο 
νόμος; Φοβάμαι μήπως τον κ. Ιωσηφίδη δεν τον καλύπτει η σχετική πρόβλεψη του 
νόμου γιατί δεν είναι μόμιμος υπάλληλος. 

Δήμαρχος: Όπως γνωρίζετε, δεν είμαι από τους ανθρώπους που χρησιμοποιώ 
μεγάλες κουβέντες αλλά ό,τι λέω είναι αυτό που λέω και χωρίς περιστροφές. Το 
απάντησα και στην προηγούμενη συνεδρίαση αλλά λείπατε κε Πουλασουχίδη γι’ 
αυτό το ξαναλέω. Η προηγούμενη κυβέρνηση τις 13.000 θέσεις, και πάντα μέσω των 
Περιφερειών και όχι του υπουργείου Εσωτερικών, τις είχε κατανείμει σε 580 δήμους. 
Η σημερινή κυβέρνηση αυτές τις θέσεις τις κατανέμει σε 889 δήμους. Όταν είχα 
διαμαρτυρηθεί με την προηγούμενη κυβέρνηση γιατί μας είχε αδικήσει και με 
πραγματικά στοιχεία είχα αποδείξει όχι μόνο σε επίπεδο νομού αλλά και περιφέρειας 
Κεντρικής Μακεδονίας και διαμαρτυρήθηκα στον περιφερειάρχη, μας είχε εγκρίνει 
56 θέσεις αρχικά και μετά τη διαμαρτυρία τις έκανε 66. Στη σημερινή κυβέρνηση δεν 
διαμαρτυρήθηκα όπως και όλοι οι δήμοι που δεν είχαν υποβάλει σχέδιο ή δεν είχαν 
εγκριθεί σχέδια γι’ αυτούς. Όταν κατανέμεις 13.000 θέσεις σε 580 δήμους είναι 
λογικό να μην είναι δίκαιο ή να είναι καλύτερο το σύστημα όταν τις ίδιες θέσεις τις 
κατανέμεις σε 889 δήμους. Δεν θέλω να μπω σε χρώματα και σε αρώματα και να πω 
ποιοι δήμοι εγκρίθηκαν από την προηγούμενη κυβέρνηση και ποιοι απ΄ αυτήν γιατί 
θα μπλέξουμε σε κυκεώνα. Οι 60 θέσεις δεν μας ικανοποιούν, όπως και όλους τους 
δήμους της Ελλάδας, έγινε όμως με βάση έναν αντικειμενικό γνώμονα που λέει ότι 
ανά χίλιους κατοίκους δόθηκε μία θέση. Εμείς έχουμε 47.410 κατοίκους και πήραμε 
50 θέσεις δηλ. 20% επάνω. Όταν πήγα να διαμαρτυρηθώ στον κ. Νάκο, μου είπε ότι 
πήραμε παραπάνω κατά 20% κι έφυγα ευχαριστημένος όταν είδα κιόλας ότι ο κ. 
Αμοιρίδης με την προηγούμενη κυβέρνηση είχε πάρει 150 θέσεις και τώρα πήρε 50. 
Αυτά για την κατανομή των θέσεων και δεν χρειάζεται περαιτέρω επιχειρηματολογία. 

Όπως είδατε, οι θέσεις είναι μοιρασμένες σε προσωπικό του Δήμου και στις 
κοινωνικές υπηρεσίες και για όλες τις ειδικότητες. Στην πόλη μας υπάρχουν άνεργοι  
όλων των κλάδων και μ΄ αυτή τη δυνατότητα που μας δίνεται, με τις επιδοτούμενες 
θέσεις, προσπαθούμε να απαλύνουμε την μεγάλη ανεργία που υπάρχει στην πόλη μας 
και ευρύτερη περιοχή. 

Δεν μπήκαν σχολικοί τροχονόμοι αλλά μπήκαν σχολικοί φύλακες. Υπήρχαν 
σε σύνολο 28 σχολικών συγκροτημάτων 26 σχολικοί φύλακες, βάλαμε άλλους 12 για 
να καλύψουμε και τα υπόλοιπα σχολεία. Για να βάλουμε σχολικούς τροχονόμους δεν 
έπρεπε να βάλουμε άλλες ειδικότητες. Θέλουμε να πιέσουμε την κεντρική εξουσία να 
αναλάβει δέσμευση ότι κάποτε θα πρέπει αυτοί οι όμηροι που συνεχίζουν εδώ και 
χρόνια να προσφέρουν υπηρεσίες κάποτε να μπορέσουν να αποκατασταθούν. Ξέρετε 
ότι με το 102 άρθρο του συντάγματος κάθε νέα μεταβιβαζόμενη αρμοδιότητα στους 
δήμους θα πρέπει να επιχορηγείται και με το αντίστοιχο ποσό. 

Ο Γενικός Γραμματέας του Δήμου μπορεί να μετέχει στην επιτροπή αφού ο 
νόμος λέει ότι αν δεν υπάρχουν υπάλληλοι κατηγορίας Π.Ε. μπορεί να μπει και 
δημοτικός σύμβουλος. Εκρινα ότι για τη διασφάλιση της διαφάνειας καλό είναι να 
μην μετέχει στην επιτροπή δημ. σύμβουλος αλλά ο γεν. γραμματέας και δύο 
διευθυντές του δήμου. Εάν το Σώμα κρίνει ότι δεν πρέπει να είναι ο γεν. γραμματέας, 
ας προτείνει να μπει ένας δημ. σύμβουλος ή τρίτος υπάλληλος του δήμου. 

Πρόεδρος: Τοποθετήσεις. 



Πουλασουχίδης: Η μερική απασχόληση στο δημόσιο, στους ΟΤΑ και στα 
νομικά πρόσωπα δημοσίου δικαίου προβλέπεται από την πολιτεία για συγκεκριμένο 
λόγο δηλ. για την κάλυψη αναγκών που αποσκοπούν στην παροχή υπηρεσιών 
κοινωνικού χαρακτήρα και βέβαια οι προθέσεις του Δήμου μπορεί να είναι άλλες ή 
να θέλει να καλύψει κι άλλες ανάγκες από ειδικότητες που πλήττονται από ανεργία, 
θα πρέπει όμως να βρίσκει πάντα νόμιμους τρόπους να συνδέσει αυτές τις ανάγκες με 
τις προβλέψεις του νόμου. Δυστυχώς παρατηρείται μία διάσταση του κ. Δημάρχου 
γιατί στην προηγούμενη τετραετία έβαζε τον νόμο μπροστά και προχωρούσε ενώ 
τώρα βάζει άλλα θέματα μπροστά κι αφήνει το νόμο πίσω.  

Σε μία περίοδο που οι υπηρεσίες κοινωνικού χαρακτήρα διαρκώς 
συρρικνώνονται και κυρίως γιατί υπάρχει μία κόντρα, λογική μέχρι σ΄ ένα βαθμό, 
μεταξύ κεντρικής διοίκησης και τοπικής αυτοδιοίκησης αφού η κεντρική διοίκηση 
μεταφέρει αρμοδιότητες αλλά όχι πόρους, δυστυχώς όμως αυτή την κόντρα την 
πληρώνουν πρωτίστως οι άνεργοι, οι κοινωνικές ομάδες που έχουν ανάγκη εργασίας 
και όσο η πολιτεία παίζει παιχνίδια στην πλάτη αυτών των ανθρώπων άλλο τόσο 
παίζουν και οι δήμοι δυστυχώς.  

Αν έπρεπε κε Δήμαρχε να καλυφθούν όλες οι θέσεις από σχολικούς 
τροχονόμους τότε ναι να γινόταν και σαν προσφορά παροχής υπηρεσιών ταιριάζει με 
την πρόβλεψη του νόμου και οι ειδικότητες αυτές πλήττονται από ανεργία αλλά και ο 
τρόπος και χρόνος παροχής εργασίας ταιριάζει με τη μερική απασχόληση. Αρα 
πρωτίστως θα έπρεπε να ξεκινήσει από εκεί. Βέβαια ένας διοικητικός υπάλληλος 
θεωρητικά λειτουργώντας μέσα σε κάποιο γραφείο ή τμήμα, έμμεσα παρέχει 
υπηρεσίες κοινωνικού χαρακτήρα δεν είναι όμως αυτές που προβλέπει ο νόμος όπως 
ούτε οδηγός, ούτε χειριστής, ούτε ηλεκτρολόγος και ούτε ο ανειδίκευτος εργάτης. 
Και το ωράριο αυτών που θα προσληφθούν θα δημιουργήσει μεγαλύτερα 
προβλήματα στη λειτουργία των υπηρεσιών και εξαρχής οι υπόλοιποι μόνιμοι ή 
αορίστου ή επί συμβάσει υπάλληλοι θα τον βλέπουν με διαφορετικό μάτι. Αρα λοιπόν 
η ανάγκη κάποιου να βρει εργασία θα του δημιουργήσει ίσως στην πορεία και 
μεγαλύτερα προβλήματα και κυρίως δεν θα του επιτρέψει να νιώσει ότι προσφέρει 
και παίρνει ένα κομμάτι ψωμί γι’ αυτή την εργασία του. Επιπλέον από τις 60 που 
ζητούσε οι 33 απορροφώνται στον Δήμο απομειώνονται δυσανάλογα οι υπηρεσίες 
κοινωνικού χαρακτήρα που θα μπορούσαν να προσφέρουν αυτοί οι άνθρωποι σε 
άλλους φορείς του Δήμου που παρέχουν τέτοιες υπηρεσίες. Αρα κι ο Δήμος έρχεται 
να συμβάλει σ΄ αυτό που κατηγορεί την κεντρική εξουσία ότι δηλ. αφαιρεί πόρους 
και κονδύλια από την παροχή κοινωνικών υπηρεσιών για άλλους σκοπούς. 

Ρώτησα τον κ. Δήμαρχο αν υπάρχει επιχειρησιακό σχέδιο που είναι 
απαραίτητο από το νόμο για να εγκριθούν αυτές οι θέσεις, δεν πήρα απάντηση και 
θεωρώ ότι δεν υπάρχει. Η εκτίμησή μου είναι ότι από τη στιγμή που δεν έχουμε 
επιχειρησιακό σχέδιο, που δεν έχουμε προβλέψει δράσεις κοινωνικού χαρακτήρα, για 
να καλύψουμε κάποιες ανάγκες, για να κάνουμε το κέφι κάποιων, για να φανούμε 
καλοί σε κάποιους, δημιουργούμε θέσεις στον Δήμο κι αν δεν είναι έτσι ας μου 
απαντήσει κάποιος οι 10 ανειδίκευτοι εργάτες σε ποιο τμήμα του δήμου θα 
απασχοληθούν και ποιες ανάγκες θα καλύψουν πέρα απ΄ αυτές που υπάρχουν στην 
καθαριότητα ή στα έργα; Ποιες κοινωνικές ανάγκες του δήμου θα καλύψουν οι 6 
οδηγοί και οι 3 διοικητικοί υπάλληλοι; Αρα λοιπόν συμπλέουμε στο παιχνίδι της 
κεντρικής εξουσίας με τα μικροκολπάκια για να απορροφήσουμε δήθεν κονδύλια 
αλλά να μην ικανοποιήσουμε το σκοπό για τον οποίο προβλέφθηκε αυτή η διάταξη 
που για μένα εξαρχής είναι λάθος πέρα απ΄ αυτή την κοινωνική ομάδα που είναι 
κάποιας ηλικίας και θέλουν κάποια ένσημα για να βγουν στη σύνταξη. Για όλους 
τους άλλους είναι ξεροκόμματα που ρίχνει η πολιτεία στους ανέργους για να καλύψει 
δήθεν μία πληγή που είναι ανοιχτή και αιμορραγεί εδώ και αρκετά χρόνια και 
δυστυχώς κε Δήμαρχε στον Δήμο μας αιμορραγεί περισσότερο από  άλλους δήμους 
και δεν σας έκανε καμία χάρη κανένας υφυπουργός και σε τελευταία ανάλυση εσείς 
εκεί δεν πήγατε για να υποστηρίξετε την δίκαιη κατανομή των θέσεων αλλά το 



αίτημα του Δήμου Βέροιας να δημιουργηθούν θέσεις έστω μερικής απασχόλησης 
γιατί υπάρχει μεγαλύτερο ποσοστό ανεργίας στην περιοχή. 

Ορφανίδης: Νομίζω ότι το θέμα είναι πολύ ευαίσθητο και θα πρέπει να του 
δώσουμε ιδιαίτερη προσοχή. Η παράταξη του κ. Σκουμπόπουλου και της κας 
Ουσουλτζόγλου διαφωνούν για το αν οι θέσεις πρέπει να είναι 60 ή 150, για το αν θα 
πρέπει να πάνε αυτοί οι εργαζόμενοι στον προορισμό κοινωνικού χαρακτήρα ή όχι. 
Ακούστηκαν λέξεις από τον κ. Δήμαρχο για τον τόπο μας, την ανεργία, να 
βοηθήσουμε, να απασχολήσουμε, να έχουν ένα μικρό εισόδημα συμπληρωματικό οι 
εργαζόμενοι και πολλά άλλα που σκεφτόμουν κι έλεγα αν πρέπει να λέγονται εδώ 
μέσα. Θυμάμαι τον Γενάρη του 2000 όταν ανέλαβε ο κ. Δήμαρχος, όταν απέλυσε 
τους τότε εργαζόμενους των ΤΣΑ κι έλεγε ότι αυτά τα προγράμματα είναι ασπιρίνες 
γι’ αυτούς που έχουν βαριά ασθένεια και σήμερα έρχεστε να δώσετε άλλη μία 
ασπιρίνη σε κάποιους εργαζόμενους γιατί ακόμη ο μελλοθάνατος ζει και δεν πέθανε. 
Εχω την εντύπωση ότι το δικαίωμα για τη δουλειά το έχουν όλοι ανεξαιρέτως, ότι 
εργαζόμενος ο οποίος χρειάζεται και απασχολείται από οποιονδήποτε εργοδότη έχει 
το δικαίωμα της μόνιμης απασχόλησης, ότι το δικαίωμα του εμπαιγμού με τους 
εργαζόμενους δεν το έχει κανείς και πολύ περισσότερο εμείς κι εσείς κε Δήμαρχε. 

 Εμείς τέτοιες συμβάσεις μερικής απασχόλησης, τις οποίες εσείς αποκαλείτε 
ότι είναι μία βοήθεια προς την πολιτεία, δεν τις αποδεχόμαστε και ζητούμε την 
κατάργηση του θεσμού μερικής απασχόλησης. Κι επειδή το θέμα είναι πολύ 
συγκεκριμένο και με το επόμενο 10ο θέμα κι εκεί θα επανέλθουμε ακόμη πιο 
δριμύτεροι, εμείς τέτοιες λύσεις τις απορρίπτουμε οριζοντίως και καθέτως. Δεν είναι 
λογικό και δυνατό αυτοί οι άνθρωποι να απασχολούνται επί 18 μήνες και να λέμε ότι 
έχουμε ελλείψεις και την επομένη του 18μηνου να θεωρούνται ότι δεν χρειάζονται 
πλέον στον δήμο κι επειδή είμαστε ευαίσθητοι σε εργατικά θέματα απορρίπτουμε 
αυτή την πρόταση και είχαμε προτείνει ότι ο Δήμος θα πρέπει τέλος πάντων κάποτε 
να μετρήσει τις ανάγκες του και να προσλάβει μόνιμο προσωπικό. 

Δήμαρχος: Και στην προηγούμενη θητεία μου ως αντιπολίτευση και τώρα, 
πρώτα το νόμο βάζω κε Πουλασουχίδη και το γνωρίζετε καλύτερα από τον καθένα. Ο 
νόμος 3250 που καθιερώνει την μερική απασχόληση στο δημόσιο, στους ΟΤΑ και 
στα νομικά πρόσωπα δημοσίου δικαίου, λέει στο άρθρο 1 και στην παρ. 3 και στο 
εδάφιο β, ότι ο αριθμός αυτών που θα προσληφθούν κατά τομείς υπηρεσιών 
κοινωνικού κυρίως χαρακτήρα και άρα δεν αποκλείει άλλες ειδικότητες 
εργαζομένων. Με την 540/2004 προτείναμε 177 θέσεις και γράφαμε τις ειδικότητες 
αλλά τότε δεν μας είπατε γιατί βάζουμε γραφιάδες, οδηγούς κ.λ.π. και συλλήβδην 
ομόφωνα προτείναμε. Τώρα πρέπει να επιλέξουμε και επιλέγουμε τις απολύτως 
αναγκαίες για τον δήμο και μέσα στα πλαίσια που μας καθόρισαν. Πήγα στον 
υπουργό να διαμαρτυρηθώ για τις 60 θέσεις, όταν όμως ένας υπουργός σου λέει ότι 
έβαλε ένα κριτήριο και ο Δήμος δικαιούνταν 50 θέσεις αλλά πήραμε παραπάνω, θα 
του πω να μου δώσει κι άλλες 40 επιπλέον; Το ζήτησα όμως αλλά δεν μας δόθηκαν. 
Μ΄ έπεισε και για την αντικειμενικότητα που διακατείχε αυτή τη φορά το θέμα και 
για τις θέσεις που μου έδωσε και μάλιστα παραπάνω.  

Δεν απέλυσα κανέναν εργαζόμενο από τα ΤΣΑ κε Ορφανίδη, δεν είχαν 
συμβάσεις ή αυτά που είχαν έληγαν στις 31 Δεκεμβρίου 2002. Και βέβαια η μερική 
απασχόληση, συμφωνώ κι αυτά υποστήριξα σ΄ εκείνη τη συνεδρίαση, είναι ασπιρίνη 
στον πόνο της ανεργίας που υπάρχει. Θέλατε να πούμε ότι δεν θέλουμε τις 60 θέσεις 
ή την επιδότηση των 7.000,00 ευρώ το άτομο; Να χάσει ο Δήμος μας 420.000,00 
ευρώ; Θα πάρουμε μόνιμο προσωπικό αλλά και πάλι δεν καλύπτονται οι ανάγκες. 
Ποιος θα το πληρώσει αυτό το προσωπικό; Εσείς είστε και κατά των αυξήσεων των 
δημοτικών τελών ενώ εμείς και όταν ήμασταν αντιπολίτευση και τώρα στη 
συμπολίτευση λέμε αυξήσεις στο όριο του πληθωρισμού. Τα χρήματα στη Βέροια 
έρχονται από συγκεκριμένα προγράμματα και σας τα έχω αναλύσει σε προηγούμενη 
συζήτηση. Στις προθέσεις μας δεν είναι να κοροϊδέψουμε κανέναν εργαζόμενο και 
ειδικά νέους άνεργους ανθρώπους. Μέσα στα νομικά, κοινωνικά και οικονομικά 



πλαίσια  και στις δυνατότητες που έχει και το κεντρικό κράτος αλλά και οι ΟΤΑ 
προσπαθούν να λύσουν το θέμα της ανεργίας. Ετσι με την πρόταση αυτή, όπως τη 
διαμόρφωσα, εισηγούμαι ξανά η κατανομή των θέσεων στις ειδικότητες και να 
οριστεί η τριμελής επιτροπή που είπα. 

Πρόεδρος: Δευτερολογίες. 
Πουλασουχίδης: Καταρχήν θα μου επιτρέψει ο κ. Ορφανίδης να του 

επισημάνω ότι δεν μαλώνουν οι δύο παρατάξεις, έκανε μία εισήγηση ο κ. Δήμαρχος 
και τοποθετήθηκε ένας σύμβουλος της μειοψηφίας. Δεν κατάλαβα γιατί λέτε ότι 
μαλώνουμε και υποστηρίζετε κι εσείς αυτά που υποστήριξα κι εγώ. Επανέρχεστε κε 
Δήμαρχε σ΄ αυτό που είπατε ότι συμφωνείτε μαζί μου μόνον όταν συμφωνώ μαζί σας. 
Το άρθρο 1 που διαβάσατε είναι σαφές και λέει για την κάλυψη αναγκών που 
αποσκοπούν στην παροχή υπηρεσιών κοινωνικού χαρακτήρα προς πολίτες και στην 
παράγραφο 3 προσδιορίζει τη διαδικασία όπου λέει ότι ο φορέας πρέπει να κάνει το 
ένα ή το άλλο και να ορίσει και τους φορείς κοινωνικού κυρίως χαρακτήρα όπου θα 
προσληφθούν. Αλλά η πρόβλεψη του νόμου για τις υπηρεσίες που θα παρέχουν 
προσδιορίζεται στο άρθρο 1 παρ. 1.  

Για τον κ. Ιωσηφίδη δεν διαφωνώ επειδή δεν έχει τις γνώσεις ή τη διάθεση να 
κάνει καλά τη δουλειά του σ΄ αυτή την επιτροπή αλλά με την έννοια ότι ο νόμος 
προβλέπει υπαλλήλους του φορέα κι αν μ΄ αυτή την έννοια καλύπτεται ο κ. 
Ιωσηφίδης δεν έχω καμία αντίρρηση κι εσείς έπρεπε να μου απαντήσετε ότι ναι 
καλύπτεται μ΄ αυτή την ιδιότητα. Βέβαια δεν το διαβάσατε και καλά γιατί λέει 
παρακάτω ότι εμείς εδώ πέρα από τα μέλη πρέπει να ορίσουμε και τον πρόεδρο και 
τη γραμματειακή υποστήριξη κι αυτά πρέπει να μας τα λέτε εσείς κι όχι να τα 
ψάχνουμε να τα βρίσκουμε. Για την ουσία θα επαναλάβω κε Δήμαρχε ότι 
καταστρατηγούμε τον νόμο για να καλύψουμε πράγματι κάποιες υπαρκτές ανάγκες 
αλλά κυρίως εκμεταλλευόμαστε τον πόνο του κόσμου που ψάχνει μία δουλειά. Για τα 
ΤΣΑ που λέτε ότι δεν τους απολύσατε, ενώ δημιουργήθηκαν θέσεις σε φορείς του 
Δήμου ανάλογης απασχόλησης μ΄ αυτές που είχαν αυτά τα άτομα, δεν προτιμήσατε 
να καλύψετε μ΄ αυτούς αυτές τις θέσεις αλλά προτιμήσατε άλλα άτομα. 

Ορφανίδης: Δυστυχώς επειδή είμαι μόνος κάποιες φορές πρέπει να πάρω τον 
λόγο και να με συγχωρήσετε που επεμβαίνω πολλές φορές και με πολλά θέματα. 
Πολύ σωστά είπε ο κ. Πουλασουχίδης ότι είπαμε τα ίδια, δεν ακούσαμε όμως για 
μόνιμη και σταθερή απασχόληση από το στόμα του. Το ότι πονάμε μπορεί να είναι 
και σχήμα λόγου, ειπώθηκε όμως ποτέ ότι θέση μας είναι η μόνιμη και σταθερή 
απασχόληση των εργαζομένων; Εκεί είναι η διαφορά μας. Είναι εκμετάλλευση του 
εργαζομένου κε Δήμαρχε αυτός ο τρόπος απασχόλησης; Εάν είναι πώς κοιμάται τόσο 
ήσυχος; Εμείς σε τέτοιους τρόπους εκμετάλλευσης δεν συμφωνούμε. 

Δήμαρχος: Στο άρθρο 1 λέει κε Πουλασουχίδη ποιες ειδικότητες μπορούμε να 
πάρουμε, ο αριθμός αυτών που θα προσληφθούν κατά τομείς υπηρεσιών κοινωνικών 
κυρίως χαρακτήρα και άρα αφήνει ελεύθερο πεδίο για να πάρουμε κι άλλους. Το 
άρθρο 3 εξηγεί ποιες είναι οι υπηρεσίες κοινωνικού χαρακτήρα και τίποτα παραπάνω. 
Και σας ξαναλέω ότι στο σχέδιο που κάναμε τον Ιούνιο και προτείναμε ειδικότητες 
για τις 177 θέσεις μερικής απασχόλησης γιατί δεν είπατε όχι σ΄ αυτές τις ειδικότητες; 
Μπορεί τότε να μας πείθατε να μην  παίρναμε ούτε εργάτες, ούτε οδηγούς κ.λ.π.  

Την ανάγκη αυτών των 60 θέσεων κε Ορφανίδη θα την αποδείξει ο μεγάλος 
αριθμός αιτήσεων που θα υποβληθούν. Ελάτε μία εβδομάδα και καθίστε στο γραφείο 
μου για να δείτε τι κόσμος περνάει και ψάχνει δουλειά. Τι να τους πούμε ότι δεν 
ζητήσαμε από το κράτος να εγκρίνει θέσεις γιατί θεωρούμε ότι η μερική απασχόληση 
είναι εκμετάλλευση των εργαζομένων; Ελάτε να το πείτε εσείς. Και να το λέτε όμως, 
δουλειά δεν δίνετε κι αυτή δουλειά θέλουν. Όταν είχαμε προκηρύξει με τον 
προηγούμενο νόμο αυτές τις θέσεις υποβλήθηκαν 960 αιτήσεις και θα παίρναμε 66. 

Γραμματέα της επιτροπής προτείνω την Ιωάννα Φουτσιτζόγλου που είναι η 
αρμόδια υπάλληλος του γραφείου προσωπικού και πρόεδρο τον κ. Ιωσηφίδη. 
 



 
 Πρόεδρος: Ποιοι συμφωνούν με την πρόταση του κ. Γ. Ορφανίδη για 
πρόσληψη προσωπικού ολικής και όχι μερικής απασχόλησης; 
 Υπέρ της πρότασης ψήφισε ο σύμβουλος Γ. Ορφανίδης.  
 Πρόεδρος: Ποιοι συμφωνούν με την πρόταση του κ. Κ. Πουλασουχίδη να 
μεταφερθούν οι ειδικότητες, τα άτομα και οι θέσεις που ορίζονται στο Δήμο, στους 
άλλους φορείς καθαρά κοινωνικού χαρακτήρα και μέσα σ΄ αυτήν την μεταφορά να 
συμπεριληφθούν και οι σχολικοί τροχονόμοι; 
 Υπέρ της πρότασης αυτής ψήφισαν 6 σύμβουλοι: 
Χ. Ουσουλτζόγλου – Γεωργιάδου, Μ. Γαβρίδης, Δ. Δάσκαλος,  Γ. Μιχαηλίδης, Κ. 
Πουλασουχίδης, Α. Τσιάρας. 
 Πρόεδρος: Ποιοι συμφωνούν με την εισήγηση του κ. Δημάρχου; 
 Υπέρ της εισήγησης ψήφισαν 19 σύμβουλοι: 
Χ. Γεωργιάδης, Α. Γκαμπέσης, Β. Γιαννουλάκης, Σ. Παναγιωτίδης, Ι. Καλαϊτζίδης, 
Ν. Κεχαγιόγλου, Ε. Δημούλα – Πετρίδη, Ε. Γουναράς, Ι. Ακριβόπουλος, Μ. 
Τσιαμήτρου – Καραχατζή, Θ. Σιδηρόπουλος, Γ. Τροχόπουλος, Χ. Τζήκα – 
Μπατσαρά, Μ. Σακαλής, Χ. Φουρνιάδης, Χ. Ντόβας, Σ. Κρομμύδας, Β. Ρήσσου, Κ. 
Χιονίδης. 
 Πρόεδρος: Συμφωνεί το Σώμα με την πρόταση του κ. Δημάρχου για τον 
ορισμό των μελών της επιτροπής επιλογής του προσωπικού μερικής απασχόλησης και 
τον ορισμό υπαλλήλου με τον αναπληρωτή του, ως γραμματέα της επιτροπής; 
 Σύμβουλοι: Ναι. 
 Κατά της πρότασης αυτής ψήφισε ο σύμβουλος Γ. Ορφανίδης.  
 Το Δ.Σ. μετά διαλογική συζήτηση αφού έλαβε υπόψη: 
1.- Το από 12-11-2004 εισηγητικό σημείωμα του Δημάρχου. 
2.- Την αριθ. 540/2004 προγενέστερη απόφαση του Δ.Σ., με την οποία εγκρίθηκε η 
υποβολή του Επιχειρησιακού Σχεδίου Δράσης για την ένταξη του Δήμου και 
Νομικών του Προσώπων στο Πρόγραμμα της Μερικής Απασχόλησης. 
3.- Την αριθ. 53159/18-10-2004 απόφαση της Τριμελούς Επιτροπής του άρθρου 5 του 
Ν. 3250/2004, με την οποία εγκρίθηκε το παραπάνω επιχειρησιακό σχέδιο με την 
επιδότηση 60 θέσεων μερικώς απασχολούμενου προσωπικού. 
5.- Τις απόψεις και προτάσεις του Δημάρχου και των δημ. συμβούλων όπως 
διατυπώθηκαν κατά τη συζήτηση του παρόντος θέματος. 
Την πρόταση του δημ. συμβούλου Κ. Πουλασουχίδη. 
6.- Το αποτέλεσμα της ψηφοφορίας. 
7.- Τις διατάξεις του άρθρου 106 του Π.Δ. 410/95 (Δ.Κ.Κ.), του Ν. 3250/2004 
(Φ.Ε.Κ. 124/Α΄/7-7-2004) καθώς και της αριθ. 52769/2004 Υ.Α. (Φ.Ε.Κ. 1557/Β΄/18-
10-2004).  

 
Αποφασίζει Κατά Πλειοψηφία 

 
 Α) Καθορίζει τις ειδικότητες των 60 επιδοτούμενων θέσεων μερικώς 
απασχολούμενου προσωπικού σύμφωνα με τις ανάγκες του Δήμου Βέροιας και των 
Νομικών του Προσώπων, στα πλαίσια του Επιχειρηματικού Σχεδίου Δράσης 
Προγραμμάτων Μερικής Απασχόλησης, φορέας υλοποίησης του οποίου είναι ο 
Δήμος Βέροιας, ως εξής: 

Φορέας απασχόλησης Ειδικότητα Αριθμός 
ατόμων 

 
 

ΔΗΜΟΣ ΒΕΡΟΙΑΣ 
 

Διοικητικοί υπάλληλοι (ΔΕ) 3 
Οδηγοί αυτοκινήτων (ΔΕ) 6 
Χειριστές μηχανημάτων έργων (ΔΕ) 1 
Ηλεκτρολόγοι εγκαταστάσεων (ΔΕ) 1 
Εργάτες ανειδίκευτοι (ΥΕ) 10 
Φύλακες σχολικών κτιρίων (ΥΕ) 12 



 
ΔΗΜΟΤΙΚΗ ΕΠΙΧΕΙΡΗΣΗ 
ΤΟΠΙΚΗΣ ΠΟΛΙΤΙΣΤΙΚΗΣ 

ΑΝΑΠΤΥΞΗΣ 

Ψυχολόγοι (ΠΕ) 2 
Κοινωνικοί λειτουργοί (ΤΕ) 2 
Εργοθεραπευτές (ΤΕ) 1 
Οδηγοί αυτοκινήτων (ΔΕ) 1 
Καθαρίστριες (ΥΕ) 2 

ΚΕΝΤΡΟ ΜΕΡΙΜΝΑΣ ΑΤΟΜΩΝ 
ΜΕ ΕΙΔΙΚΕΣ ΔΕΞΙΟΤΗΤΕΣ 

Γυμναστές-ειδίκευση σε θεραπευτική γυμναστική (ΠΕ) 1 
Καθαρίστριες (ΥΕ) 1 

 
ΒΡΕΦΟΝΗΠΙΑΚΟΙ ΚΑΙ ΠΑΙΔΙΚΟΙ 

ΣΤΑΘΜΟΙ 

Νηπιαγωγοί (ΠΕ) 2 
Βρεφονηπιοκόμοι (ΤΕ) 4 
Διοικητικοί υπάλληλοι (ΔΕ) 1 
Καθαρίστριες (ΥΕ) 2 

 
 

Κ.Α.Π.Η. ΔΗΜΟΥ ΒΕΡΟΙΑΣ 

Κοινωνικοί λειτουργοί (ΤΕ) 1 
Φυσιοθεραπευτές (ΤΕ) 2 
Νοσηλευτές (ΤΕ) 1 
Βοηθοί Νοσηλευτές (ΔΕ) 2 
Καθαρίστριες (ΥΕ) 2 

ΣΥΝΟΛΟ ΑΤΟΜΩΝ 60 
Γ) Εγκρίνει ως μέλη της τριμελούς επιτροπής επιλογής του παραπάνω 

προσωπικού, τους: 
1.- Απόστολο Ιωσηφίδη, Γενικό Γραμματέα Δήμου Βέροιας, ως Πρόεδρο. 
2.- Αντώνιο Κινικλή, Προϊστάμενο Διεύθυνσης Διοικητικού Δήμου Βέροιας, ως 
μέλος. 
3.- Νικόλαο Παλουκίδη, Προϊστάμενο Διεύθυνσης Περιβάλλοντος Δήμου Βέροιας, 
ως μέλος. 
 Γ) Ορίζει ως γραμματέα της παραπάνω επιτροπής την υπάλληλο του Δήμου 
Ιωάννα Φουτσιτζόγλου.  



 
Η απόφαση έλαβε αύξ. αριθμό  774 / 2004 

.............................................................................................………................................. 
 Αφού εξαντλήθηκαν τα θέματα της ημερήσιας διάταξης λύθηκε η συνεδρίαση 
συντάχθηκε το πρακτικό αυτό και υπογράφηκε ως εξής: 
 
O  ΠΡΟΕΔΡΟΣ  ΤΑ  ΜΕΛΗ   

 Χ. Γεωργιάδης Χ. Ουσουλτζόγλου-Γεωργιάδου 
 Α. Γκαμπέσης Ι. Κουρουζίδης 

 Β. Γιαννουλάκης Μ. Γαβρίδης 
ΙΩΑΝΝΗΣ  ΑΚΡΙΒΟΠΟΥΛΟΣ Σ.  Παναγιωτίδης Δ. Δάσκαλος 

 Ι. Καλαϊτζίδης Α. Δελαβερίδης 
 Ν. Κεχαγιόγλου Γ. Μιχαηλίδης 
 Ε. Δημούλα-Πετρίδη Σ. Μηλιόπουλος 

Ο ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ Μ. Τσαμήτρου-Καραχατζή Α. Παπαστεργίου 
 Θ.  Σιδηρόπουλος Κ. Πουλασουχίδης 
 Γ. Τροχόπουλος Α. Τσιάρας 

ΕΜΜΑΝΟΥΗΛ  ΓΟΥΝΑΡΑΣ Χ. Τζήκα-Μπατσαρά Η. Σοφιανίδης 
 Μ. Σακαλής Γ. Ορφανίδης 
 Χ. Φουρνιάδης   
 Χ. Ντόβας   
 Σ. Κρομμύδας   
 Β. Ρήσσου   
 Κ. Χιονίδης   
     
  ΔΗΜΑΡΧΙΑΚΟΙ ΠΑΡΕΔΡΟΙ   
 Κ. Μιχαηλιίδης   
 Π.  Ποταμόπουλος   
 Π.  Πιτούλιας   
 Γ. Μανακούλης   

 
Ακριβές απόσπασμα 
Βέροια  29-11-2004 

Ο Δήμαρχος 
 
 
 

ΧΡΗΣΤΟΣ  ΣΚΟΥΜΠΟΠΟΥΛΟΣ 
  
 


